
Commissie Pastoraal 
Vergadering: dinsdag, 28 juni 2022 om 13.00 uur 
Locatie: Parochiekantoor Born 
Verslag 

Aanwezig: Ben Haerkens, Marjo Willems, Netty de Vries, Rini van de Geer, Miet Coenen, Ans 
Widdershoven, Kapelaan Blaschek, Pastoor Houwman 

1. Opening 
Pastoor heet aanwezigen welkom en opent vergadering met gebed. 

2. Vorig verslag en actiepunten (12 april 2022) 
Het verslag wordt met dank aan Ben goedgekeurd. 

3. Gang van zaken 
Mbt de EH Communie geeft pastoor aan dat deze week een mail gaat naar de scholen. Via 
Parochiekantoor Born kunnen ouders aangeven of ze er over nadenken of ze hun kind de EH 
Communie willen laten doen. Ouders die dit kenbaar gemaakt hebben krijgen van pastoor aan 
het begin van nieuwe schooljaar een uitnodiging voor een infoavond. Net als verleden jaar krijgen 
ouders dan een link via de website, zodat ze dan via het aanmeldingsformulier op de website hun 
kind voor de Communievoorbereiding kunnen aanmelden. 

De data voor het H. Vormsel moeten nog met de vormheer worden vastgelegd. 

Op de vraag of de presentatiemissen voor de EHC komend jaar zijn vastgelegd geeft pastoor 
aan dat dit nog niet is gebeurd. Hij zal een overzicht maken van alle activiteiten die in het kader 
van de EHC zullen worden ondernomen. Alle commissieleden krijgen daarvan een exemplaar. 

Aangaande de vraag of er nog een dankviering voor de Ehc 2022 is laat pastoor weten met de 
contactouders te overleggen of er nog een dankviering gehouden zal worden. Zo ja dan gebeurt 
dit in een reguliere weekendmis. 

De korenvergadering zal in juli plaatsvinden. Pastoor heeft daartoe reeds met Lion Demarteau 
contact opgenomen. 

Sacramentsprocessies: De eerste sacramentsprocessie in Born ging niet door ivm 
weersomstandigheden (code geel). De Pinksterprocessie in Beeg was ondanks een tussentijdse 
hoosbui die de processie onderbrak een groot succes. Heel goede herstart na de Coronaperiode 
met grote dank aan dhr. J. Porteners. Veel overleg en grote inbreng door Beegse gemeenschap. 
Mooie nazit met feesttent en kermisattracties. Donderdag 7 juli vindt de evaluatie plaats. 
De Sacramentsprocessie in Obbicht was ook geslaagd, ondanks de regenbui. Ook hier was een 
gezellige nazit in de grote feesttent waar vele festiviteiten waren. Ben gaf aan dat binnenkort de 
verenigingen voor overleg bij elkaar komen om nog meer cachet te geven aan de processie en de 
deelname eraan te vergroten.  
Ook was er de Sacramentsprocessie Buchten. Hier was van tevoren al duidelijk dat deelname 
gering zou zijn. Ans spreekt haar zorg uit of de processie op deze wijze in toekomst nog 
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voortgang kan vinden. Pastoor vond dat ondanks de geringe deelname en ook hier het slechte 
weer de processie zeer geordend verliep. Helaas heeft Buchten geen harmonie meer wat het 
houden van een processie niet ten goede komt. De schutterij en ook de medewerking van de 2
fanfare uit Holtum droegen er, naast de altijd toegewijde parochianen, dat er toch sprake van een 
kleine maar toch geslaagde processie. 
De vergadering is van mening dat alles gedaan moet worden om de sacramentsprocessies in 
stand te houden. Het is tenslotte Onze Lieve Heer zelf die door de straten van de dorpen trekt. In 
goed overleg met parochianen en verenigingen zullen we daar zeker in slagen.  
Voorts wordt opgemerkt dat er niet gelijktijdig met een processie elders ook vieringen in de 
federatie moeten plaatsvinden. Hiermee moet rekening gehouden worden bij het plannen van 
volgende jaarrooster. 

Boekje Bisschop voor vrijwilligers: de vergadering is van mening dat dit geen geschikt presentje 
is voor de vrijwilligers. Omdat het toch waardevol is willen wij het toch graag aan alle parochianen 
tegen een gereduceerd tarief aanbieden. Omdat het paaspreken zijn zal dit gebeuren rond pasen 
2023 via het federatieblad. Ben merkt op dat het goed is van tevoren het Bisdom te raadplegen 
of er voldoende exemplaren voorradig zijn.  

Openluchtmis Buchten: Ans deelt mee dat deze dit jaar niet zal plaatsvinden. 

Stoelen in Kerk Obbicht: Ben deelt mee dat inmiddels alle stoelen ter vervanging van de banken 
in de Willibrorduskerk zijn geplaatst. Dat komt goed uit want binnenkort wordt het 
Maasvalleicultuurfestival gehouden, aldus Ben 

Mbt de filmmiddag in Buchten geeft Rini van de Geer aan dat deze elke tweede donderdag van 
de maand in het parochiekantoor Buchten plaatsvinden om 13.30 uur. Inmiddels zijn er al drie 
films vertoond. Er zijn +/- 5 bezoekers aanwezig en achteraf vinden er altijd goede gesprekken 
plaats. 

Nieuwe luidschema kerkklokken: inmiddels is het nieuwe luidschema van de kerkklokken 
ingevoerd. Met name in Born is er hierover nogal wat reuring ontstaan. De klachten tegen het 
oude luidschema zijn verruit geringer dan de onvrede onder de parochianen over het nieuwe 
luidschema. (Hierover is een brief binnengekomen van Albert de Rouw. Deze zal meegenomen 
worden ter informatie aan het federatiebestuur). Pastoor geeft aan dat het luidschema niet 
volgens plan is uitgevoerd. Bij het Angelus ontbreekt de minuut luiden. Dit moet toch worden 
aangepast. 

Born 
Op 30 april heeft het kerkkoor Born, na stemming in de ledenvergadering, opgehouden te 
bestaan. Tijdens bijeenkomst in het gemeenschapshuis heeft pastoor alle leden bedankt en een 
attentie voor alle inzet namens het Kerkbestuur overhandigd. Ook zijn alle formaliteiten rond 
contracten van organist en dirigent op een keurige wijze afgerond. Indien nodig kunnen wij een 
beroep blijven doen op de dirigent, die die Pro Deo zal doen. 

Buchten 
Mbt Toekomst Parochiekantoor geeft Ans Widdershoven aan dat Jac Hermans tijdens het 
komende federatieoverleg hierover uitsluitsel zal geven. 
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4. Beleid en Visie 
Het oprichten van het Uitvaartkoor zal in het korenoverleg dat in juli gehouden wordt besproken 
worden. 

Wat de voortgang van de Synodale Weg betreft deelt Rini van de Geer mee dat de bevindingen 
van de enquete die in het dekenaat hierover is gehouden naar het Bisdom zijn gestuurd. Deze zijn 
na te lezen op de website van het Bisdom. 
Op de vraag wat wij doen met de uitkomsten van de Enquete besluit de vergadering dat we met 
een eigen plan hiermee aan de slag gaan (bottum up) en hierbij niet meegaan in wat Bisdom of 
Dekenaat van plan is. Hier ligt een te grote discrepantie in zienswijze. 

Wereldjongerendagen: er zijn vanuit de federatie twee jongeren die meegaan met een groep 
Jongeren uit het Bisdom. Tot deze groep behoren drie parochianen die reeds meerder keren met 
de WJD-dagen zijn meegegaan. Deze groep heeft pastoor verzocht om ook mee te gaan. De 
vergadering ondersteunt dit verzoek. 

Wat de catechese betreft wordt vermeld dat de Alpha-cursus weer wordt voortgezet en wel op 
elke eerste woensdag van de maand. Rini van de Geer en kapelaan Blaschek starten ook weer 
met de Goede Herdercatechese voor kinderen van 6-9 jaar. Dit gebeurt onder de naam 
“Franciscushofje”. Op 8 juli is er daartoe van 15.30 - 17.00 uur een informatiebijeenkomst in het 
Parochiekantoor Buchten. Informatiemateriaal is daartoe naar de scholen verstuurd. 

De bedevaarten die de komende tijd zullen plaatsvinden zijn de bedevaart naar Kevelaer op 27 
september en kosten bedragen 30 euro. Pastoor zal hiertoe nog een kort artikel voor het 
federatieblad aanleveren bij Ben. Op 3 oktober vindt de bedevaart naar Banneux plaats. Netty de 
Vries is contactpersoon. Zij verzorgt informatie naar Ben. 

Gezinsvieringen: deze zullen worden opgenomen in het overzicht van de activiteiten rond de 
EHC 2023, commissieleden krijgen hiervan een overzicht. 

Tarcisiusonderscheiding: dit onderwerp wordt doorgeschoven naar volgende vergadering. 

5. Rondvraag 
Rini: Alle vervangingen tot en met 1 januari 2023 zijn geregeld. Vervangingen worden gedaan 
door Pastoor Kerkhoff en Kapelaan Bodden 

Kapelaan: Kapelaan heeft een moeilijk periode achter de rug vanwege ziekte. Herstel zal 
volgens hem zeker nog twee jaar duren en de inbreng in de parochiewerkzaamheden zal 
zodoende tot een uiterste minimum beperkt blijven. Waar mogelijk wil hij zich graag inzetten, 
zoals bijvoorbeeld bij het Franciscushofje. 

Netty:  Zij geeft aan dat er gelukkig weer een aanzienlijke toename is in het aantal 
Doopsels. Nu al hebben we er meer als verleden jaar. Een mooie en hoopvolle ontwikkeling. 

Pastoor: Pastoor geeft aan dat er geen beperkingen meer zijn in Aldenhof. Na lange 
Coronatijd heeft hij contact opgenomen met Mw. Cecile Bonten om bij elkaar te komen om de 
activiteiten van de komende periode te bespreken. Mw. Bonten laat weten dat dit overleg 
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Aldenhof kan plaatsvinden op 7 juli a.s. om 13.30 uur. Ben en Rini nemen ook deel. Miet zou er 
ook graag bij willen zijn. Pastoor zal navragen of het overleg een half uur eerder kan plaatsvinden. 

6. Sluiting 
Niets meer aan de orde zijnde sluit pastoor de vergadering met dank aan de deelnemers. 

Notulist: Pastoor Houwman 
Born, 29 juni 2022
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